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Nieuwsbrief Xanthos, 2016, nummer 21 

Het is weer tijd voor een nieuwe nieuwsbrief, zodat u goed op de hoogte blijft over de zaken die spelen binnen 

de vereniging. 

 

Nieuws vanuit het bestuur 

Het bestuur van Xanthos vergadert regelmatig over hoe de gang van zaken binnen de vereniging het best vorm 

gegeven kan worden. Hieronder treft u de belangrijkste informatie en besluiten m.b.t. het seizoen 2016-2017:  

 

Eerste training seizoen 2016-2017 

Op 25 augustus 2016 begint de eerste reguliere (donderdag) training van het seizoen 2016-2017 in de 

Wanmolen. 

 

Trainingstijden seizoen 2016-2017 

Onderstaand treft u een overzicht van de trainingstijden voor de donderdagen voor het seizoen 2016-2017 

tijd  veld 1 trainer veld 2 trainer veld 3  trainer 

17.15 - 18.30 mini nivo 6 Ronny + ass. mini nivo 4 Ronny + ass   

18.30 - 19.45 Dames 2 Ronny  Meiden B Pascal jongens C Melissa 

19.45 - 21.00 Heren 4 René Heren 3 Arno Dames 1 Edo 

21.00 - 22.15 Heren 2 Arno Heren 1 Ed   

Extra dinsdag training 

Spelers van enkele teams trainen (sommige) dinsdag(en) een keer extra in sporthal de Mammoet. Het betreft 

hier diverse spelers van verschillende meiden en dames teams, die op deze dinsdag samen trainen, en om heren 

1. Indien u ook graag met deze teams extra zou willen trainen, dan kunt u hiervoor de betreffende trainer van 

deze teams raadplegen en nagaan of u hier bij aan kunt sluiten. Het idee is dat een speler die aan kan en wil 

sluiten, dit doet voor een lange periode en niet voor een enkele training.    

 

Website en app Xanthos 

Onlangs is gebleken dat de website van Xanthos is gehackt. Zodoende zijn we genoodzaakt geweest om de 

website even offline te halen. Inmiddels hebben we de website weer online gekregen. Het kan zijn dat de 

opbouw en aankleding van de site nog net wat anders is dan u van ons gewend bent.  

Aangezien de verenigingsapp diverse doorverwijzingen maakt naar de nevobo website, en deze 

doorverwijzingen door de externe beheerder van de app nog niet goed zijn aangepast, is het mogelijk dat ook 

in de app nog niet alles werkt zoals u gewend was. Hier wordt door de externe beheerder aan gewerkt.  

 

Concept competitie schema bekend 

De NEVOBO heeft op haar website het concept competitie schema 2016-2017 bekend gemaakt. Indien u wilt 

weten wat de concept data zijn, dan kunt deze daar raadplegen 

(http://www.volleybal.nl/competitie/vereniging/CKL8W3B) . 

 

Nieuwe teamfoto’s gewenst aan begin van het seizoen 

Diverse teams zullen dit jaar in een andere samenstelling spelen. Om de Xanthos app en website actueel en 

levendig te houden vragen wij aan ieder team om aan het begin van het jaar een actuele foto te delen. Deze 

kunt u versturen naar markdenhartog84@hotmail.com . 

 

Fluitschema 

                                                      
1 De informatie in deze nieuwsbrief is met grote zorg samengesteld. Aan onjuist- en/of onvolkomenheden in deze 

nieuwsbrief kunnen geen rechten worden ontleend. 

http://www.volleybal.nl/competitie/vereniging/CKL8W3B
mailto:markdenhartog84@hotmail.com
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De definitieve competitieplanning is vanaf 1 september 2016 beschikbaar. Als deze planning bekend is, zal 

Melissa Burgers een fluitschema voor het aankomende seizoen maken. Vanuit de NEVOBO is aangegeven dat 

er dit jaar geen vlaggers meer aanwezig hoeven te zijn voor regiodivisie niveau.  

Indien men niet kan fluiten op de aangewezen wedstrijd, is het zaak om zelf vervanging te regelen en de 

uiteindelijke wijziging door te geven aan Melissa Burgers.  

Tot slot: We zijn erg erkentelijk voor alle scheidsrechters en zeker ook voor diegene die voor Xanthos fluiten 

op het promotieklasse/regiodivisie niveau; bedankt! 

 

Materialenhok 

Het afgelopen jaar bleek het materialenhok niet altijd even goed opgeruimd. Dit had zowel te maken met het 

gebrek aan discipline van sommige leden als het feit dat het niet altijd even makkelijk was om bijv. de netten 

netjes op te ruimen. Het bestuur zal binnenkort enkele nieuwe schappen in het hok plaatsen, zodat de netten 

daar makkelijk op gelegd kunnen worden en er overige ruimte wordt gecreëerd om het hok netjes achter te 

laten. We hopen dat iedereen zijn medewerking hier aan verleent.  

 

Eigen ballentas 

Voorgaande jaren is gebleken dat er jaarlijks voor enkele honderden euro’s aan ballen verdwijnen. Zodoende 

is vanaf het seizoen 2015-2016 een eigen ballentas geïntroduceerd voor de jeugd- en senioren competitieteams 

Elk team heeft 5 of 6 gemerkte ballen gekregen, waarvoor vanuit het team ook is getekend. De ballentassen 

zijn aan het eind van het seizoen weer ingeleverd. Momenteel wordt bekeken of er ballen missen. Indien er 

minder ballen in de tassen zitten dan dat er aan het begin van het seizoen zijn uitgedeeld, zal het betreffende 

team per missende bal een bedrag van 50€ moeten betalen. Ook voor aankomend seizoen zal dit systeem 

gehanteerd worden. 

 

Nieuws vanuit de jeugdcommissie 

Waterspektakel 

Op 14 september 2016 wordt vanuit de jeugdcommissie een waterspektakel georganiseerd. Tijdens dit 

evenement is het voor zowel Xanthos leden als voor niet leden mogelijk om op een leuke en sportieve manier 

kennis te maken met volleybal. De jeugdcommissie is voornemens om de deelnemers met diverse 

volleybalattracties, waaronder het populaire smashbal, kennis te laten maken. Nadere informatie over dit 

evenement zal op korte termijn volgen. 

 

Ophalen prijs lotenactie jeugd 

Aan het einde van vorig seizoen is vanuit de jeugdcommissie een succesvolle lotenactie opgezet. In het 

verleden is gecommuniceerd op welke lotennummers de prijzen zijn gevallen (zie: 

http://www.xanthosvolleybal.nl/images/loterij/UitslagXanthosLoterij.pdf). Het blijkt dat nog niet elke 

winnaar zijn prijzen heeft opgehaald. Men heeft tot uiterlijk 15 september 2016 de mogelijkheid om zijn prijs 

te innen.  

 

Top events in Nederland – 2016 
Onderstaand treft u een overzicht van leuke volleybal evenementen, waarvoor u mogelijk geïnteresseerd bent 

om bij te zijn. 

Datum & tijd  Event     Team    Locatie 

26.08   NED-Slowakije (oefeninterland) Oranje volleybalmannen Wijchen 

27.08, 19.00 u.  NED-Slowakije (oefeninterland) Oranje volleybalmannen Almelo 

28.08, 13.30 u.  NED-Slowakije (oefeninterland) Oranje volleybalmannen Nieuwegein 

23-25.09  EK Kwalificatie   Oranje volleybalmannen Koog a/d Zaan 

01.10*   EK Kwalificatie*   Oranje volleybalmannen Doetinchem 

02.10   Supercup    Landskampioen vs bekerwinnaar Doetinchem

    

http://www.xanthosvolleybal.nl/images/loterij/UitslagXanthosLoterij.pdf
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Een interview met…..Pascal van Meerten 

Als vast onderdeel van de nieuwsbrief interviewen we een Xanthos lid. Deze editie is het de beurt aan Pascal 

van Meerten: speler heren 1, trainer, bestuurslid en voorzitter van de jeugdcommissie (wat doet hij niet?).  

 

Als beginvraag: Wie ben je, hoe oud ben je 

en wat doe je in het dagelijks leven? 

Ik ben Pascal van Meerten en ben 26 jaar. 

In het dagelijks leven werk ik momenteel 

voor KingSpan, een bedrijf dat materialen 

levert voor de bouw. Binnenkort maak ik 

een switch en ga ik voor een ander bedrijf 

werken (dat ook materialen levert aan de 

bouw).   

 

Woon je heel je leven al in Zetten? 

Ja, ik ben geboren en getogen in Zetten. Ik 

heb eigenlijk heel mijn leven in de 

Nansenstraat gewoond, tot 4 jaar gelden. 

Toen ben ik gaan samen wonen met 

Jessica (red: waarmee hij getrouwd is) en 

sindsdien woon ik in de Brittanjesingel.  

 

Wat is jouw historie met Xanthos en waar speel je binnen Xanthos? 

 

Ik ben begonnen bij Xanthos toen ik 8 jaar was. Toen 

bestonden de mini’s nog niet en begon ik bij de D’s. 

Je speelde toen al wel met 4 man in een team, net 

zoals nu bij de mini’s, maar een bal mocht je bijv. niet 

vangen 

Ik werd toentertijd getraind door Helene Dits. De 

afgelopen 18 jaar ben ik altijd bij Xanthos blijven 

volleyballen. Ik speel dus eigenlijk 2/3 van mijn leven 

bij de vereniging. In deze tijd heb ik 3 jaar selectie 

gespeeld bij de NEVOBO. Op mijn 13de ben ik 

begonnen met training geven. Ik begon toen met het 

trainen van de mini’s (samen met Misha Latuhihin).  
V.l.n.r.: Frank de Wit, Pieter Koldenhof en Pascal van Meerten 

 

Ik kan me voorstellen dat je inmiddels wel diverse teams, posities en trainers hebt versleten? 

Ja, dat klopt. In mijn volleybal carrière heb ik bij de D, C, B, A, heren 2 en heren 1 gespeeld. Ik denk dat ik 

zo’n beetje alle posities wel hebt gehad, op libero zijnde na. In de D was het nog doordraaien, maar vanaf de C 

begon ik als spelverdeler en daarna ben ik meer gaan aanvallen. Later ben ik weer gaan spelverdelen, totdat 

Koen Scholtes erbij kwam. Momenteel speel ik op midden.  

Qua trainers heb ik er ook wel een aantal versleten; Helene Dits, Ben Hordijk, Lianne van Baak, Henk de Wit, 

Misha Latuhihin, Rene Lenstra, Arno Hassink, Kees van Ginkel, Leo Smid, Eef van Koningsveld, Edo & 

Jacques van Leersum en Ed Hofstede. 

 

Wat vond je het leukste om mee te maken binnen Xanthos gedurende de decennia dat je er speelt? 

Er wordt even nagedacht….Ik denk toch wel dat de kampioenschappen bij de jeugd me het meest zijn 

bijgebleven. De medailles ervan heb ik bijv. nog thuis liggen en de hechtheid van het team toentertijd, en nog 
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steeds, is iets wat ik ook altijd heb gewaardeerd. Ook het behalen van mijn trainingsdiploma en het geven van 

trainingen (aan teams die dan hopelijk kampioen worden) vind ik erg leuk.  

 

Je speelt in H1. Hoelang speel je hier al in en hoe zou je het team omschrijven? 

Ik heb onder Eef van Koningsveld 2 jaar bij heren 1 gespeeld. Daarna ben ik weer gaan spelen bij h2, maar 

inmiddels speel ik al weer 4 jaar bij heren 1. De eerste 2 jaren hiervan heb ik getraind onder Edo en Jacques en 

sinds 2 jaar traint Ed Hofstede ons. Ik denk dat ons team een leuke mix is van gezelligheid en saamhorigheid, 

maar dat er tijdens het volleyballen zelf alles eruit gehaald moet worden wat mogelijk is. Een gezonde mix dus 

tussen prestatie en gezelligheid.  

 

H1 is afgelopen jaar als gepromoveerd team netjes 6e geworden. Wat verwacht je van aankomend jaar?  

Afgelopen jaar hebben we het erg goed gedaan. Het zal niet makkelijk worden om het zomaar evengoed te 

doen, maar dat is natuurlijk wel het doel. Met de komst van Bart van Schijndel hebben we de pass denk ik wel 

verbeterd en als het loopt met de aanval dan moeten we goed mee kunnen doen. Een plaats zoals dit jaar in de 

subtop teken ik voor.  

 

Wat is je rol/functie in het bestuur en de jeugdcommissie, sinds wanneer doe je dit en hoe ervaar je dit? 

Ik ben nu sinds een jaar of 4 lid van de jeugdcommissie. Ik heb toentertijd gereageerd op een oproep die werd 

gedaan in de Algemene Leden Vergadering. Dit leek me namelijk wel wat. Ik was natuurlijk al aan het trainen 

bij de jeugd en ik kon mooi mijn taak in de jeugdcommissie vervullen om dit mede verder op te zetten. Zaken 

als het waterspektakel, het STAM-toernooi en het oliebollentoernooi zijn er voorbeelden van. Sinds Rob de 

Kat uit de jeugdcommissie is gegaan ben ik voorzitter hiervan geworden.  

Ik ben sinds enkele maanden ook bestuurslid. Hoewel ik pas net in het bestuur zit, kan ik zeggen dat het 

gevoel goed is en dat we met zijn allen proberen om het een leuke en actieve vereniging te maken.  

 

Als ik jouw activiteiten binnen de vereniging zie, en je gaat zo door, dan wordt jij de nieuwe Arie 

Hoogebrugge en zal er een tribune naar je vernoemd worden.  

Ik denk dat er meer mensen zijn die zich inzetten om de verenigingskar te trekken. Momenteel focus ik me 

met name op de zaken die ik leuk vind. Het geven van trainingen vind ik bijv. erg leuk om te doen en hier haal 

ik zelfs mijn energie uit. Ik vind het leuk om dit allemaal te doen, maar moet erbij bekennen dat het idee is dat 

ik over een paar jaar (red: als de zittingstermijn is afgelopen) van plan ben om mijn bestuurlijke taken over te 

dragen aan een volgende vrijwilliger.  

 

Nog even een niet volleybal-gerelateerde vraag: Er gaan verhalen de ronde dat jij nog wel eens naar Belgie 

rijdt met als enige doel om daar speciaal bier te kopen. Klopt dit? 

Tja, dat kan ik niet ontkennen. Ik koop het ook wel eens in Nederland hoor   

Een mooi voorbeeld is afgelopen week toen ik voor ons teamuitje naar Belgie ben geweest om in te slaan. 

Daarbij doen medespelers dan hun eigen bestelling bij mij en dan krijgen ze er een speciaal pakketje voor 

terug. Eigenlijk ben ik de bierkoerier van H1!  

 

Tot slot: Wat zou je het liefst willen zien veranderen binnen de vereniging? 

Wat denk ik extra mooi zou zijn is dat als bij de georganiseerde evenementen de animo om hieraan mee te 

doen wordt vergroot. Verder is het van belang om de jeugd het goed naar de zin te blijven maken bij de 

vereniging. Aan de ene kant wil je ze volleyballend op niveau krijgen, maar mochten ze weggaan (bijv. 

doordat ze gaan studeren) dan is het goed als ze later weer terug komen bij de vereniging. Het betrekken van 

de jeugd bij de vereniging is iets wat we proberen te intensiveren. Al met al denk ik dat we het best leuk doen 

als kleine vereniging.  
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Verjaardagskalender 

In aug. en sept. zijn de volgende leden van onze vereniging jarig: 

 

Verwoert, G.  5-8-1967 

Veens, R.  7-8-2003 

Ellenbroek, E.  7-8-1985 

Kat, de R.  12-8-1967 

Janssen, J.  20-8-2002 

Ginkel, van K.  29-8-1964 

Roos, S.  10-9-2002 

Gorsel, van L.  11-9-1972 

Schröder, C.  17-9-2005 

Kogels, L.  17-9-1999 

Verwoert, R.  20-9-1972 

Hartog, den M.  21-9-1984 

Weelden, van J.J. 22-9-1958 

Haggenburg, C.  24-9-1973 

Nood, van A.  29-9-1946 

Derksen, S.  30-9-2002 

Degen, S.  30-9-2002 

Buis, M.  30-9-2002 

 

Van harte gefeliciteerd met jullie verjaardag! 


